
Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro den 5. september kl. 18.00 

I klubhuset. 

Suppleanterne er inviteret med.  
 
 
 
Dagsorden  
 

1.  Gæst kl 1800 
Inger og Villy kommer og vender planen for etablering af måler. Der 
opsættes parallelmåler til vinterbaderne. Parallelmåleren registrerer det 
faktiske forbrug og vinterbaderne betaler der efter ved særskilt regning fra 
elselskabet. 
 

2.  Status på nyt IT system. Under oprettelse. 

 
3.  Gennemgang af indkommet post. Ingen post.  

 
4.  Regnskab.  

 
5.  De aktive seniorer  

Flydebroen. Aktive senioraer optager flydebroen. Og renoverer denne. 
Hammer ved servicekaj renoveres. 
 

6.  Indkomne klager eller gode idé. Elstander ved monteringskaj er defekt.  
Mastekranen certificeres. Lys på moler udskiftes/repareres ved indsejling. 

Der opsættes skilte ved miljøstationen ”KABYSAFFALD”. 
 

7.  Henvendelse fra naboklubber. Intet nyt.   
 

8.  Klubhus Relaterede ting. Udførelse af udekøkken igangsættes.  
 

9. Klubaktiviteter 2023. Afriggerfest umiddelbart før bådoptagning. 

Aktivitetsudvalg finder dato. Der undersøges mulighed for sejlerrelaterede 
foredrag. Suppeaften og andre aktiviteter. Input modtages gerne. 
 

10. Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben. Ungdomsklubben er i hi. 
 

11. Fartøjsinspektør. Intet nyt. 
 

    12. Havneudvalget.  Flere udvalg ? Intet nyt. 
 

    13. Evt 
Plan for udvikling af havnen - Langtidsplan 
Medlemsmøde dato og emner. Input tiludviklingsplan for havnen. Info om 
Zietwing (havnestyringsprogram). 
Etablering af elmåler. Vi forsøger at købe brugte målere fra Hals havn. 

Vores Sommerfest. Vi havde en god sommerfest, med lækkert mad og 
glade mennesker.   

 


